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PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury Społecznej Rady Miasta Jarosławia w dniu 24 kwietnia 

2023 r. o godz. 10.15 w Urzędzie Miasta Jarosławia — Ratusz, Rynek 1. 

Obrady otworzyła i prowadziła Zastępca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury 
Społecznej Agnieszka Wywrót. Po powitaniu radnych i gości na podstawie listy obecności 

stwierdziła prawomocność obrad. Na 15- osobowy skład Komisji w obradach uczestniczyło 8 
radnych. 

Nieobecni — usprawiedliwieni radni: Wanda Czerwiec, Witold Duszyński, Jarosław Litwiak. 

Szczepan Łąka, Anetta Makarska, Janusz Szkodny i Monika Więckowska. 
Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Burmistrz Miasta Jarosławia — Waldemar Paluch 

2. Zastępca Burmistrza Miasta — Dariusz Tracz 
3. Sekretarz Miasta — Magdalena Kapusta 
4. Radca Prawny — Mariusz Prychocin 
5. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji — Jacek Stalski 

6. Dyrektor Wydziału Spraw Społecznych i Obronnych Urzędu Miasta — Lesław Strohbach 
7. Dyrektor Wydziału Oświaty i Sportu UM — Renata Chlebowska 
8. Dyrektor Biura Burmistrza Miasta — Małgorzata Młynarska 
9. Dyrektor Biura Strategii i Pozyskiwania Funduszy — Edyta Pytko 

10. Rodzicie uczniów szkoły Podstawowej nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi w Jarosławiu 

Następnie przedstawiła proponowany porządek posiedzenia: 

1. Rozpatrzenie pisma skierowanego do Komisji w sprawie niezakwalifikowania dzieci do klasy pierwszej 

szkoły Podstawowej nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi w Jarosławiu. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał przedłożonych na sesję Rady Miasta Jarosławia — druk nr 1 i 2. 

3. Wolne wnioski. 
Zaproszenie na posiedzenie komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Wobec braku wniosków powyższy porządek posiedzenia został przyjęty przez aklamację. 

nnn nnn. n nano e.e 

Ad 1. Rozpatrzenie pisma skierowanego do Komisji w sprawie niezakwalifikowania dzieci 

do klasy pierwszej szkoły Podstawowej nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi w Jarosławiu. 

Prowadząca obrady Zastępca Przewodniczącego Komisji Agnieszka Wywrót odczytała treść 

pisma skierowanego od rodziców dzieci niezakwalifikowanych do klasy pierwszej Szkoły 
Podstawowej nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi w Jarosławiu. Rodzice są poruszeni sytuacją, 

że ich dzieci, które uczęszczały do zerówki w ww. szkole nie zostały przyjęte do klasy pierwszej. 
W ich ocenie powinny one zostać przyjęte bez naboru. 

Dyrektor Wydziału Oświaty i Sportu Urzędu Miasta Renata Chlebowska wyjaśniła, że 

dzieci, które chodzą do zerówki nie są uczniami. Zerówki — to oddziały przedszkolne 
zorganizowane w szkołach. W szkole Podstawowej nr 11 był tylko jeden oddział przedszkolny. 
Bardzo istotną rzeczą jest to, że Uchwała Rada Miasta Jarosławia Nr 489/XLV/2017 z dnia 27 

Strona 1z3



marca 2017 roku w sprawie określenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu 
rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Miejska Jarosław dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły, przewiduje 
określoną ilość punktów w rekrutacji. W oparciu o tę uchwałę dzieci niezakwalifikowane mają 

po 50 lub 60 punktów, a dzieci zakwalifikowane powyżej 100 punktów. W Szkole Podstawowej 
nr 1l zaplanowano 3 oddziały i w pierwszej kolejności zostały przyjęte dzieci z Jarosławia. 

Nabór był pełny. Dziewięcioro dzieci nie zostało zakwalifikowanych i zaproponowano im 
przejście do położonej w pobliżu - Szkoły Podstawowej nr 4, w której nabór był niepełny. 
W każdej ze szkół są specjaliści, wszystkie szkoły są jednakowo dobre. Miasto ma obowiązek 
w pierwszej kolejności zabezpieczyć miejsce w placówce dzieciom mieszkańców Jarosławia. 

Jeśli w którejś ze szkół jest miejsce wówczas prowadzony jest nabór uzupełniający i taki nabór 
właśnie trwa do 27 kwietnia br. w Szkole Podstawowej nr 4, 6 i 10. 

Burmistrz Miasta Waldemar Paluch dodał, że niniejszy problem jest mu doskonale znany. 

Zostało zorganizowane spotkanie rodziców i Burmistrza w tej sprawie. Uczestniczyli w nim 
również Zastępca Burmistrza Miasta Dariusz Tracz oraz Dyrektor Wydziału Oświaty i Sportu 

Urzędu Miasta Renata Chlebowska. Dokładnie przeanalizowano całą sprawę. I jak się okazuje 
w Szkole Podstawowej nr 11 plan na przyszły rok szkolny zakładał utworzenie trzech oddziałów 
klasy pierwszej. Faktycznie w przeprowadzonym naborze 9 dzieci uzyskało mniejszy procent 

punktów. Miasto ze względów finansowych nie może utworzyć kolejnego oddziału zwłaszcza 
dla dzieci spoza miasta, za którymi nie idzie subwencja oświatowa. Nie może być tak, że 

mieszkańcy miasta ponoszą koszty utrzymania w szkole dzieci spoza rejonu, bo oprócz jednej 
rodziny wszystkie pozostałe mieszkają poza granicami Jarosławia. Niemożliwe to jest tym 
bardziej, że w innych szkołach na terenie miasta są pojedyncze miejsca. W 2023 roku miasto do 
oświaty musi dołożyć ze swojego budżetu 38 mln zł. 

Komisja w przeprowadzonym głosowaniu jednogłośnie (8 głosów „za”') zdecydowała 

przekazać do Burmistrza Miasta Jarosławia pismo rodziców uczniów Szkoły Podstawowej 

nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi w Jarosławiu w sprawie niezakwalifikowania ich dzieci do 
klasy pierwszej. 

Ad 2. Zaopiniowanie projektów uchwał przedłożonych na sesję Rady Miasta Jarosławia. 

Projekt uchwały — druk nr 1 — w sprawie uchylenia uchwały w sprawie budżetu obywatelskiego 
Gminy Miejskiej Jarosław — stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uzasadnienie: Trudna sytuacja finansowa miasta spowodowana wysoką inflacją, wzrostem cen 

nośników energii, usług oraz najniższego wynagrodzenia, przy równoczesnym ustawowym 

zmniejszeniem wpływów do budżetu z tytułu udziału w podatkach PIT i CIT, dotyczy nie tylko 

roku bieżącego, ale także, z dużym prawdopodobieństwem roku 2024. Aby zachować 

równowagę finansową Miasta w tym szczególnie niesprzyjającym okresie, konieczne jest m.in. 

wprowadzenie poważnych oszczędności, wśród których znajduje się również czasowa 

rezygnacja z ogłoszenia kolejnej edycji Jarosławskiego Budżetu Obywatelskiego (JBO). Należy 

podkreślić, iż uchylenie uchwały o JBO jest planowane tylko na rok, a formuła uchylenia jest 

rozwiązaniem wymuszonym wyłącznie przez przepisy prawa, ponieważ Rada Miasta nie posiada 

uprawnień do zawieszenia uchwały o JBO. Przyjęcie proponowanej uchwały w obecnym 

terminie oznacza, że będą realizowane w 2023 r. projekty JBO wybrane w czasie edycji 

ogłoszonej w 2022 r., natomiast nie będzie ogłoszenia nowej edycji JBO w 2023 r., atym samym 

— i na tym polega oszczędność dla budżetu Miasta — nie będzie projektów do realizacji w 2024 r. 
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Dla ponownego uruchomienia JBO, po rocznej przerwie, niezbędne będzie przyjęcie stosownej 

uchwały przez Radę Miasta Jarosławia do końca marca 2024 r. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania projektu uchwały - druk nr 1. 

  

  

Komisja Infrastruktury Społecznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na druku nr 1 
(przy 5 głosach „za”, „przeciw” — brak, „wstrzymał się” - 3. W głosowaniu uczestniczyło 8 obecnych członków 

Komisji) 
  

Projekt uchwały — druk nr 2 — w sprawie wystąpienia do Komendanta Wojewódzkiego Policji 

w Rzeszowie o wydanie opinii w sprawie rozwiązania Straży Miejskiej w Jarosławiu — stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 

Uzasadnienie: zgodnie z art. 4 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. o strażach gminnych: „Rada 

gminy może rozwiązać straż po zasięgnięciu opinii właściwego terytorialnie komendanta 

wojewódzkiego (Stołecznego) Policji, o czym zawiadamia wojewodę. W przypadku 

nieotrzymania opinii, rada gminy może rozwiązać straż po upływie 14 dni od dnia 

przedstawienia wniosku o wydanie opinii”. Wobec powyższego, w związku z zamiarem 

rozwiązania Straży Miejskiej w Jarosławiu, podjęcie niniejszej uchwały jest uzasadnione. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania projektu uchwały - druk nr 2. 

  

  

Komisja Infrastruktury Społecznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na druku nr 2 
(przy 8 głosach „za”, „przeciw” — brak, „wstrzymał się” - brak. W głosowaniu uczestniczyło 8 obecnych członków 

Komisji) 
  

Ad 3. Wolne wnioski. 

W tym punkcie nikt nie zgłosił wniosków. 

znana nnn nnn anna nnn. z znano oz żatce 

Ustalenia i wnioski z posiedzenia Komisji Infrastruktury Społecznej Rady Miasta Jarosławia 
z dnia 24 kwietnia 2023 r. — stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad prowadząca wiceprzewodnicząca Komisji 

Infrastruktury Społecznej Agnieszka Wywrót dokonała zamknięcia posiedzenia o godz. 117. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Wiceprzewodnicząca Komisji 

Infrastruktury Społecznej Rądy Miasta pi wia 

2 wecłe M 
mgr Agnieszka Berd | 

delta Piskord 

inspektor Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego 
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